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Pracovný materiál Kancelárie Rady na rokovanie Rady dňa 7. 6. 2023 
 

Správa o kontrole dodržiavania povinností podľa zákona č. 264/2022 Z. z. 

Podnet na preverenie č.: PGO-RPMS/2023/00585 

Programová služba: Rádio Slovensko 

Vysielateľ: Rozhlas a televízia Slovenska 

Číslo licencie: RD/1 

 

Na základe záverov uvedených v správe Kancelária Rady pripravila nasledujúce uznesenie: 

 

Návrh uznesenia: 

Rada pre mediálne služby (ďalej len „Rada“) ako orgán príslušný podľa § 109 ods. 1 až 4 a § 110 ods. 

2 písm. e) zákona č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách (ďalej len „zákon č. 264/2022 Z. z.“) 

postupom podľa § 150 zákona č. 264/2022 Z. z. preverila podnet na preverenie evidovaný pod  

č. PGO-RPMS/2023/00585 smerujúci voči vysielaniu programovej služby Rádio Slovensko vysielateľa 

Rozhlas a televízia Slovenska a uznala podnet na preverenie podľa ustanovenia § 150 ods. 13 zákona  

č. 264/2022 Z. z. za neopodstatnený. 

 

Úloha: 

Kancelária Rady oznámi podávateľovi podnetu na preverenie výsledok preverenia podnetu. 

T: 19. 6. 2023                                Z: PgO 
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Podnet na preverenie č.   PGO-RPMS/2023/00585 zaevidovaný dňa 27. 3. 2023 

Podávateľ:           fyzická osoba  

Predmet podnetu:        Sobotné dialógy  

Deň a čas vysielania:      25. 3. 2023  12:10 hod.  

Označenie podľa JSO:    bez označenia 

 

 

Programová služba:  Rádio Slovensko 

Vysielateľ:   Rozhlas a televízia Slovenska 

Číslo licencie:   RD/1  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

           

Dátum: 31. 5. 2023  



OBSAH  PODNETU: 

„V Sobotných dialógoch došlo k nekorektnému a neobjektívnemu moderovaniu Marty 

Jančkárovej, ktorá jednej strane neumožnila “odbiehanie od témy”, čo je subjektívny názor 

moderátora. Kým Ladislava Kamenického neustále a neprimerane prerušovala, tak Veronike 

Remišovej bol umožnený historický exkurz k vládam Roberta Fica a Petra Pellegriniho. Ako 

poslucháč nechcem počuť subjetkívny názor moderátorky na čo je a nie je odbiehanie od témy, 

ale najmä hostí, ktorých do relácie pozvala.“ 

PRÁVNE VÝCHODISKÁ POSUDZOVANIA: 

Zákon č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách (ďalej aj „ZMS“): 

 

§ 25  

Prístup verejnosti k pluralitným, objektívnym a nestranným informáciám  

Vysielateľ, ktorý nepodlieha samoregulačnému mechanizmu zapísanému do evidencie podľa 

tohto zákona, regulujúcemu aj oblasť všestrannosti informácií, názorovej plurality a 

objektívnosti a nestrannosti programov, je povinný 

b) zabezpečiť objektívnosť a nestrannosť spravodajských programov a programov aktuálnej 

publicistiky; názory a hodnotiace komentáre musia byť oddelené od informácií 

spravodajského charakteru. 

 

 

ANALÝZA – stanovisko Kancelárie Rady pre mediálne služby: 

Reláciu Sobotné dialógy charakterizuje vysielateľ ako politickú diskusiu o témach, ktoré počas 

týždňa rezonovali v politickom a spoločenskom dianí. Jedna sobota v mesiaci patrí diskusii s 

predsedom Vlády SR. 

Hosťami relácie zo dňa 25.3.2023 boli V. Remišová, podpredsedníčka vlády a poverená 

ministerka investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie a L. Kamenický, exminister 

financií, poslanec a podpredseda strany Smer – SSD. Hlavnými témami diskusie boli témy 

platnosť koaličnej zmluvy, podpora vládnych návrhov zákonov, ohrozenie čerpania finančných 

prostriedkov z EÚ  a dopad vysokých cien potravín na obyvateľstvo. V úvode relácie si 

moderátorka spolu s hosťami pripomenuli tridsiate piate výročie Sviečkovej manifestácie, ako 

jednej z najdôležitejších prejavov odporu proti komunistickému režimu bývalého 

Československa. Reakcii L. Kamenického k Sviečkovej manifestácii predchádzal atak voči V. 

Remišovej kvôli nákupu predražených vešiakov na jej pracovisku a neefektívne míňanie 

štátnych peňazí. Moderátorka hosťa upozornila, že danej téme sa budú venovať neskôr, aby 

najskôr reagoval na aktuálne výročie.  L. Kamenický vyjadril obavu, že dnes, podobne ako 

v minulosti, sa sloboda slova na Slovensku začína potierať, nehovorí sa pravda, obmedzujú sa 

niektoré weby a pod. Uviedol, že V. Remišová dokonca navrhuje zákon, ktorým chce 

obmedzovať slobodu slova. Na odklon od témy bol opätovne upozornený moderátorkou, ktorá 

ho súčasne požiadala, aby rešpektoval dramaturgiu relácie. V. Remišová dostala priestor 

zareagovať na úvodnú kritiku za nákup predraženého nábytku, ako aj za projekty, ktoré majú 

byť podľa strany Hlas-SD údajne účelovo zamerané na splácanie dlhu jej strany. V reakcii na 

Sviečkovú manifestáciu a Nežnú revolúciu pripomenula slová bývalého vrcholného člena 

vedenia Smeru-SD, ktorý v minulosti novembrové udalosti bagatelizoval a uviedol, že v čase 

Nežnej revolúcie kachličkoval kúpeľňu. Uviedla tiež, že aj R. Fico svojimi vyjadreniami 

zneucťuje pamiatku politických väzňov. V súvislosti s predraženými nákupmi na svojom 

ministerstve pripomenula kšefty a zlaté padáky za éry nominanta Smeru-SD R. Rašiho, čo je 

podľa nej výrazný nepomer k cene jej údajne predraženého konferenčného stolíka. Počas 

reakcie V. Remišovej prišlo medzi hosťami k vzájomnej polemike, na čo V. Remišová 



požiadala L. Kamenického, aby ju neprerušoval a neskákal jej do reči. Na otázku avizovaného 

trestného oznámenia za projekty, ktoré údajne majú slúžiť na splácanie dlhov strany Za ľudí V. 

Remišová uviedla, že trestné oznámenie sa pripravuje. L. Kamenický opäť pripomenul nákup 

predražených vešiakov za 120 eur a sedačky za 8 000 eur. Počas reakcie V. Remišovej prišlo 

medzi hosťami k vzájomnej polemike a vzájomnému skákaniu si do reči, na čo reagovala 

moderátorka napomenutím a usmerňovaním diskutérov.    

Ďalšou témou bola neúspešná kandidatúra bývalého člena SaS Martina Klusa za člena 

Európskeho dvora auditorov. Na otázku, či stojí za fiaskom nášho kandidáta politika alebo 

nedostatok kvalifikácie, V. Remišová skritizovala postup R. Sulíka, ktorý adresoval politikom 

EP hanlivý list na svojho krajana a bývalého člena SaS. Tento postoj podľa nej svedčí o malosti 

a podlosti jeho aktéra. Ďalší postup v danej veci je podľa nej v rukách premiéra E. Hegera. 

Podľa L. Kamenického pán Klus urobil obrovskú chybu a zbytočne si pokazil kariéru. 

Konštatoval, že M. Klus v oblasti financií neznamená absolútne nič a jeho nominácia ani 

nemala byť. Uviedol, že tento post nie je obsadený možno viac ako rok a je na vláde, aby dala 

nejaký ďalší návrh. V. Remišová pripomenula, že v minulosti ani nominant strany Smer-SD 

neprešiel týmto finančným výborom. Ďalšou témou bolo ohrozenie čerpania peňazí z Plánu 

obnovy v súvislosti s neprechádzaním vládnych návrhov zákonov v NR SR. V. Remišová 

pripustila, že v parlamente je chaos, ale podľa nej sa peniaze čerpajú a dúfa, že všetky dôležité 

zákony, vrátane školskej reformy, budú nakoniec schválené. L. Kamenický skonštatoval, že za 

chaos zodpovedá aj V. Remišová, nakoľko bola súčasťou vlády, či dokonca v minulosti aj 

kandidátkou OĽaNO. Odkázal jej, aby neobviňovala opozíciu z neprechádzania vládnych 

zákonov, nakoľko za vládne návrhy nehlasuje ani I. Matovič, B. Kollár a iní koaliční poslanci. 

Podľa neho sú predkladané zákony zlé, a preto sa za ne nehlasuje. L. Kamenický sa voči 

doplňujúcej otázke moderátorky, či by sa nedali predkladané zákony v parlamente dopĺňať 

a zlepšovať ohradil slovami, že ak by ho moderátorka nechala dohovoriť, tak by to sám 

dopovedal. Uviedol, že k Plánu obnovy mali od začiatku veľké pripomienky, bude potrebná 

jeho revízia, že sa s Európskou komisiou vždy dá dohodnúť, že sa menia niektoré priority a oni 

budú žiadať, aby sa tie priority zmenili v prospech Slovenskej republiky. Moderátorka na 

konkrétnom príklade uviedla podporu školského zákona i zo strany Smer-SD, čo L. Kaminecký 

komentoval slovami, že keď kolegovia vidia, že niektorý zákon je dobre nastavený, tak ho 

nemajú problém podporiť. V. Remišová kritizovala europoslancov Smeru-SD, ktorí spoločne s 

poslancami PS hlasovali za zákaz spaľovacích motorov. L. Kamenický uviedol, že on je proti 

tomuto zákazu. Moderátorka v súvislosti s nastolením problematiky spaľovacích motorov 

napomenula V. Remišovú, že sa odkláňa od témy. Na vzniknutú polemiku a opätovné skákanie 

si do reči medzi hosťami moderátorka uzatvorila danú tému a vrátila diskutujúcich k téme Plánu 

obnovy. Na otázku, či ešte stihneme zachrániť čerpanie peňazí, V. Remišová uviedla, že si je 

istá, že všetky peniaze z Plánu obnovy, pokiaľ neprídu po septembri do vlády nejakí babráci, 

sa stihnú vyčerpať a že za ich ministerstvo zo štyroch míľnikov majú tri splnené. Na 

upozornenie zo strany moderátorky, že na niektoré zákony musí prejsť polročná lehota, aby sa 

opäť začalo o nich rokovať, V. Remišová uviedla, že premiér rokoval so stranou SaS, pokiaľ 

ide o školský zákon, a že si je istá, že keď sa vyjasnia nejaké pripomienky, tak tento zákon 

prejde. Pripomenula opozícii, že to nie sú zákony pre vládu, ale reformy, ktoré potrebuje naše 

školstvo, naše zdravotníctvo a nezahlasovaním neškodí vláde, ale škodí občanom Slovenskej 

republiky. L. Kamenický v reakcii pripomenul, že za spomenutými babrákmi stojí súčasná 

vládna koalícia, nič sa neplní, nestavajú sa nemocnice, v čerpaní eurofondov sme na tom 

z krajín V4 najhoršie. Na následnú polemiku ohľadom čerpania eurofondov a vzájomné 

skákanie si do reči reagovala moderátorka napomenutím oboch aktérov a usmernením debaty. 

K otázke nemocnice Rázsochy V. Remišová uviedla, že verí, že sa stihne dostavať a peniaze 

neprepadnú. L. Kamenický oponoval a uviedol, že programovacie obdobie nám končí tento rok, 

pričom máme nedočerpaných 5 miliárd z eurofondov. Upriamil pozornosť aj na navrhované 



sociálne opatrenia jeho strany, na čo bol následne upozornený na odklon od preberanej témy 

čerpania eurofondov. Moderátorka nadviazala na tému vojenskej pomoci Ukrajine s otázkou, 

či by tieto peniaze nemali byť použité na protiinflačné opatrenia. Opätovne vzniknutú vzájomnú 

polemiku korigovala. V. Remišová povedala, že za svoj rezort garantuje, že urobí všetko preto, 

aby  neprepadlo ani jediné euro. L. Kamenický bol za opätovné vstupovanie do rozhovoru 

napomenutý moderátorkou nasledovnými slovami. 

Ladislav Kamenický: „Ja sa pýtam, či ich vyčerpáte? Koľko vám prepadne?“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický, mali ste priestor. Pani Remišová, veľmi krátka otázka. 

Dokážete to vyčerpať? Áno, nie? A ideme na infláciu.“ 

Ladislav Kamenický: „Jednoduchá otázka. Povedzte, vyčerpáte, nevyčerpáte?“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický, prosím, neposuňte sa do role moderátora.“ 

Následne upozornila aj V. Remišovú, ktorá opätovne otvorila tému agrodotácii a kauzu 

obvinenej nominantky strany Smer-SD p. Roškovej.  

Moderátorka: „Pani Remišová, už sa nevracajme, prosím, do minulosti. Dáma a pán, už naozaj 

uzatvárame reláciu. Musíme končiť. Bude nižšia daň na potraviny? Bude nižšia daň na 

potraviny? Nie, už sa nevracajme, prosím, ani k vojenskému materiálu. Bude nižšia daň na 

potraviny alebo urobí vláda iné kroky, aby zmiernila dosah zdražovania na obyvateľov?“  

K poslednej téme V. Remišová uviedla, že zastropovali ceny energií, z eurofondov financovali 

a podporovali udržanie pracovných miest a pomohli rodinám zvýšením rodinných prídavkov, 

zvýšili daňový bonus, pomohli dôchodcom, zvýšili životné minimum. K zníženiu daní potravín 

uviedla, že príklady z okolitých krajín ukazujú, že znížením dane sa zvýšia zisky obchodných 

reťazcov, ale spotrebiteľom to vôbec nepomôže. L. Kamenický oponoval tým, že za súčasnej 

vlády sa 180 000 dôchodcov prepadlo do chudoby a uviedol, že pod záštitou podpredsedu NR 

SR J. Blanára zvolávajú okrúhly stôl, kde prizvali všetkých zástupcov, ktorých sa to týka - 

obchodnú inšpekciu, odborárov, výrobcov potravín, zástupcov obchodných reťazcov a chcú 

navrhnúť určité riešenia, ktoré by pomohli ľuďom v tomto marazme, ktorý spôsobila táto vláda. 

V samotnom závere podotkol, že predčasné voľby mali byť skôr ako v septembri. Na otázku 

moderátorky týkajúcu sa registrácie nového loga strany Za ľudí V. Remišová uviedla, že ho 

zaregistrovali pre prípadné koalície, a chcú, aby pri ich rozhodovaní boli dôležité ich hodnoty, 

tzn. rozumná a bezkorupčná politika. 

 

Podávateľ podnetu vzniesol výhrady voči nezabezpečeniu objektivity a nestrannosti relácie zo 

strany moderátorky, ktorá o.i. hosťa programu L. Kamenického neprimerane prerušovala. 

 

Vzhľadom na obsah a typ programu – aktuálna publicistika a tiež vzhľadom na výhrady 

podávateľa podnetu sme namietaný obsah analyzovali z hľadiska § 25 písm. b) ZMS: 

Prístup verejnosti k pluralitným, objektívnym a nestranným informáciám  

Vysielateľ, ktorý nepodlieha samoregulačnému mechanizmu zapísanému do evidencie podľa 

tohto zákona, regulujúcemu aj oblasť všestrannosti informácií, názorovej plurality a 

objektívnosti a nestrannosti programov, je povinný 

b) zabezpečiť objektívnosť a nestrannosť spravodajských programov a programov aktuálnej 

publicistiky; názory a hodnotiace komentáre musia byť oddelené od informácií spravodajského 

charakteru. 

 

Vysielateľ účasťou pozvaných hostí, tak z koaličného, ako i opozičného politického spektra, 

vytvoril základný predpoklad dodržania korektnosti diskusie v zmysle dodržiavania názorovej 

vyváženosti. Do relácie boli prizvaní V. Remišová, podpredsedníčka vlády a poverená 

ministerka investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie a L. Kamenický, exminister 

financií, poslanec a podpredseda strany Smer – SSD. Moderátorka počas debaty prezentovala 

preberané témy v širších súvislostiach, v ktorých mali prostredníctvom hostí zastúpenie tak 



vládne, ako aj opozičné názory. Vedenie rozhovoru bolo podľa nášho názoru korektné, vecné, 

objektívne. Moderátorka usmerňovala debatu tak, aby nevybočovala z okruhu preberaných tém. 

V priebehu diskusie sme zaznamenali časté vzájomné slovné súboje medzi pozvanými hosťami 

relácie. Nezhody boli motivované predovšetkým odlišnými pohľadmi na spravovanie krajiny 

súčasnou vládnou garnitúrou a predchádzajúcimi vládami, ako aj ich korupčnými aférami, 

v dôsledku čoho sa hostia dostávali do ostrej polemiky. Obaja hostia dokumentovali svoje 

výhrady na konkrétnych prípadoch či kauzách. Počas slovných súbojov prichádzalo k tomu, že 

sa hostia programu odkláňali od diskutovanej témy a účelovo otvárali i ďalšie témy a kauzy z 

minulosti, ktoré následne viedli k eskalácii polemík a podnecovali k vzájomným útokom. 

Moderátorka odklony od preberaných tém v zárodku korigovala. Vstupovala do rozhovoru, 

hostí prerušovala a dôrazne ich žiadala, aby akceptovali dramaturgiu relácie a pravidlá 

moderovania. Viackrát napomenula tak V. Remišovú ako aj L. Kamenického, apelovala, aby 

sa nevracali do minulosti a neotvárali nové témy, či nepreberali rolu moderátora a debatu viedli 

v medziach korektnosti a slušnosti. Vedenie rozhovoru bolo podľa nášho názoru korektné, 

vecné, objektívne. Nezaznamenali sme neobjektívny názorový príklon či prejavy stránenia k 

tomu-ktorému hosťovi zo strany moderátorky. Moderátorka k preberaným témam a položeným 

otázkam požadovala odpovede oboch hostí a vytvárala pomerný časový priestor obom 

diskutérom. Divák si i na základe položených a doplňujúcich otázok zo strany moderátorky 

mohol na preberané témy utvoriť vlastný úsudok. Relácia podľa nášho názoru dodržala princípy 

objektívnosti a nestrannosti programu aktuálnej publicistiky.  

 

 

ZÁVER: 

Na základe uvedeného sa domnievame, že odvysielaním relácie Sobotné dialógy zo dňa 

25.3.2023 nedošlo  k porušeniu § 25 písm. b) zákona č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách. 

Podnet na preverenie navrhujeme posúdiť ako neopodstatnený. 



K bodu č. 48    

 

Prepis/popis monitorovaného vysielania k Správe o kontrole dodržiavania povinností 

podľa zákona č. 264/2022 Z. z. (podnet na preverenie č. PGO-RPMS/2023/00585) 

 

Monitorované vysielanie:  Sobotné dialógy  

Deň vysielania:   25. 3. 2023   

Čas vysielania:   12:10 hod.  

Označenie podľa JSO:  bez označenia    

 

Moderátorka: „Príjemnú sobotu všetkým. Čaká nás posledný týždeň, počas ktorého by ešte 

mala platiť koaličná zmluva. Poslanci však konajú tak akoby už dávno neplatila. V 

parlamente neprešlo viacero takých zákonov, na ktoré je naviazaný Plán obnovy, napr. novela 

konkurzného zákona či zákon o krajinnom plánovaní a najnovšie bol odsunutý aj školský 

zákon, keďže parlament by ho zrejme rovnako neschválil. Podarí sa ešte politikom zachrániť 

stámilióny európskych peňazí? A ako štát zabojuje s vysokými cenami potravín? Aj o tom 

budeme diskutovať s podpredsedníčkou vlády a poverenou ministerkou investícií, 

regionálneho rozvoja a informatizácie, predsedníčkou strany Za ľudí pani Veronikou 

Remišovou, vitajte.“ 

Veronika Remišová: „Ďakujem za pozvanie. Pekný deň prajem.“ 

Moderátorka: „A s exministrom financií, poslancom a podpredsedom, podpredsedom strany 

Smer - SSD pánom Ladislavom Kamenickým. Dobrý deň aj vám.“ 

Ladislav Kamenický: „Pekné sobotné popoludnie poslucháčom.“ 

Moderátorka: „Zo štúdia pozdravuje Marta Jančkárová. Dáma a pán, na úvod si 

pripomeňme dnešné tridsiate piate výročie Sviečkovej manifestácie. Išlo o 1 z najdôležitejších 

prejavov odporu proti komunistickému režimu bývalého Československa. Proti tichému 

protestu tisícov veriacich štát vtedy brutálne zasiahol. Pani Remišová, čo nám táto udalosť 

môže povedať dnes?“ 

Veronika Remišová: „Táto udalosť nám hovorí, že občianske slobody, právo na náboženské 

vyznanie, právo na slobodu slova sú jedným z najdôležitejších prejavov, ktoré naša 

spoločnosť má a zároveň nám to hovorí, že na Slovensku boli 10-tisíce odvážnych ľudí, ktorí 

sa postavili proti zločineckému komunistickému režimu a tento režim naozaj ničil tisíce 

osudov ľudí. Mnohí kňazi, rehoľníci končili vo väzeniach alebo v uránových baniach. Boli im 

zhabané majetky. Deti veriacich nemohli študovať na vysokú školu a myslím si, že toto bol 

taký 1 veľmi dôležitý míľnik na ceste slobody Slovenskej republiky.“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický, aký je váš komentár k výročiu Sviečkovej manifestácie?“ 

Ladislav Kamenický: „Skôr ako sa vám k tomu vyjadrím, veľmi krátko ja by som chcel na 

úvod povedať, že dnes som tu s pani ministerkou Remišovou a ja teda z jej reči veľmi, veľmi 

silne cítim, ako ona hovorí o tom, aký je etalón čistoty, transparentnosti, boja proti 

papalášizmu, proti korupcii za právny štát. Tak ja chcem len ukázať jednu vec, ktorú pani 

Remišová veľmi dobre pozná, papalášizmus pani Remišovej, bavíme sa tu o nákupe vešiakov, 

keď pozrieme 350.“ 

Moderátorka: „Budeme o tom hovoriť, pán Kamenický. Dostaneme sa k tomu.“ 

Ladislav Kamenický: „Ktoré mohli byť nakúpené miesto 120 EUR za 25 EUR. Hneď sa to 

budem, budem venovať, môžme sa k tomu potom vrátiť. Tak pani Remišová neefektívne 

minula zo štátnych peňazí 33.414 EUR a boli tam ďalšie nákupy, ako je stôl za 15 000.“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický, prosím, rešpektujte, že sme začali hovoriť o Sviečkovej 

manifestácii a my sa k tejto téme dostaneme.“ 

Ladislav Kamenický: „Stranu Smer a ja som si považoval, lebo nebolo to v okruhoch, tak 

som si považoval za povinnosť to povedať na začiatok. K tej sviečkovej, teda Sviečkovej 



manifestácii chcem povedať, samozrejme, ten útok bol neprimeraný a poviem otvorene, ja si 

teda ctím aj slobodu slova aj, aj samozrejme slobodu ľudí na Slovensku. Len musím povedať 

jednu vec, že my keď sa stretávame dnes s ľuďmi, napr. sme robili rôzne MDŽ a tam sme 

skutočne hovorili s tisíckami ľudí, ktorých sme mali na tých MDŽ, tak oni boli dnes sami 

hovoria o tom, že sloboda slova na Slovensku sa začína potierať. Nehovorí sa pravda. 

Obmedzujú sa tu niektoré weby, samozrejme, lebo, lebo nie, lebo ľudia nemajú alternatívu na 

to, aby sa dozvedeli niektoré aj pravdivé informácie, vzhľadom na to, že propaganda funguje 

z obidvoch stranách aj z tej ruskej aj z tej aj z tej našej. Čiže my, ja vidím, vidíme tu 

porušovanie právneho štátu a podobné iné veci a keď pani Remišová hovorí o nejakej totalite, 

tak mnohí ľudia práveže hovoria, že ako keby sme sa vracali do nejakej totality, lebo ľudia si 

nemôžu povedať svoj názor na Slovensku a toto veľmi nebezpečné. A pani Remišová vie, o 

čom hovoríme. Navrhuje dokonca zákon, zákon, ktorým chce v určitom zmysle obmedzovať 

slobodu slova. Bola sama skritizovaná. Denník N.“ 

Moderátorka: „Nie, prosím, už teraz naozaj neotvárajme milión ďalších tém. Prosím, pán 

Kamenický, ja rešpektujem vaše odpovede, ale prosím, rešpektujte dramaturgiu tejto relácie a 

teraz, pani Remišová, prosím, zareagujte na tú kritiku za nákup predraženého nového nábytku 

a za projekty, ktoré napr. podľa strany Hlas - SD majú byť údajne zamerané na splácanie 

dlhu vašej strany.“ 

Veronika Remišová: „Ak dovolíte, začnem, lebo pán Kamenický otvoril viacero tém, takže 

začnem najprv to Sviečkovou manifestáciou. Ja viem, pán Kamenický, že tieto udalosti ani 

udalosť Nežnej revolúcie vám nič nehovoria, pretože vaši vrcholní predstavitelia v ten deň 

kachličkovali kúpeľne a nespomínali si, aký je v ten deň. Mňa sa to veľmi dotýka, pretože 

moja mama bola vyhodená zo zamestnania, hoci bola obyčajná účtovníčka, za to, že ma dala 

na náboženstvo. Čiže mňa sa tieto udalosti veľmi dotýkajú a veľmi si vážim tých, ktorí, ktorí 

dokázali pozdvihnúť svoj hlas a dokonca nasadzovať svoj život proti neprávosti. V tej 

súvislosti má veľmi uráža to a urážate tým aj pamiatku politických väzňov, keď vy 

prirovnávate ľudí, ktorí sa dnes priznávajú ku korupčným praktikám, ktorí sú odsúdení, 

právoplatne odsúdení a končia vo väzení, prirovnávate ich k politickým väzňom pravidelne v 

reláciách a týmto zneucťujete.“ 

Ladislav Kamenický: „Toto kto kedy prirovnával?“ 

Veronika Remišová: „Robert Fico so mnou, keď bol v relácii a týmto zneucťujete pamiatku 

všetkých politických väzňov.“ 

Moderátorka: „A teraz prosím ešte k tej otázke, pani Remišová.“ 

Veronika Remišová: „Čo sa týka, čo sa týka nákupov, ktoré spomínala strana Hlas, tak tam 

ide o 2 veci. V prvom rade, kšefty pána Rašiho a v druhom rade o zlaté padáky. Človek, ktorý 

organizuje tlačovky, asistent pána Rašiho, my sme mu stopli 5-ciferný zlatý padák, ktorý mu 

pán Raši vyplatil po tom, ako prehral voľby. Doteraz sa s nami ten človek súdi a zastupuje ho 

Robert Kaliňák. On upozorňoval na, hovoril o tom, mával, mával obrázkom stola, nejakého 

konferenčného stolíka, ktorý mal byť údajne v mojej kancelárii. Klamstvo, to bol.“ 

Ladislav Kamenický: „Stál 14.tisíc alebo nestál, pani Remišová?“ 

Veronika Remišová: „Nechajte ma dokončiť, pán Kamenický. Ja som vás nechala tu 

rozprávať celý monológ. To sú stoly, ktoré boli kupované do zasadačkových miestností. Sú 

stoly pre 30 ľudí. Boli dodávané s kabelážou a ich cenníková cena je o 30 % vyššia, ako sme 

ju vyobstarávali my. Vešiaky. Vešiaky, čo sa týka vešiakov, tak pán Raši na svojom úrade mal 

presne také isté vešiaky za 110 EUR, za 110 EUR, len s tým rozdielom, že oni si ich 

prenajímali. Samozrejme, že potom sa tá cena pretavila do nájmu a nájom mali o 1,3 milióna 

vyšší za všetky budovy, ako ho máme my, vrátane nákupu majetku a tento majetok ostane 

štátu, budú na ňom sedieť ešte desiati ministri a ja si ho neodnesiem v krabici od 

šampanského domov. Tretia vec, pán Raši neustále, neustále klame a my musíme tieto 

klamstvá jedno po druhom vyvracať. Či už hovorí, že sme kúpili, tuším, že kolobežku za 3.000 



EUR, naposledy hovoril. Nakoniec vysvitlo, že to bolo v rámci projektu a kúpilo sa desiatky 

kolobežiek v rámci pre študentov. Ďalej klamal o nejakej štúdii, o ktorej vysvitlo, kritizoval 

štúdiu uskutočniteľnosti a nakoniec vysvitlo, a to počúvajte dobre ešte, lebo ešte som nevidela 

toto pri opozičnom politikovi, aby sa postavil na tlačovku a kritizoval niečo, čo sám obstaral, 

urobil, zrealizoval, zaplatil. Čiže toto je totálne babráctvo a klamstvá pána Rašiho, ale vždy 

ide o 2 veci - kšefty, zlaté padák.“ 

Moderátorka: „Spomínali ste zámer podať trestné oznámenie za mieru tej kritiky, respektíve 

za to, že Hlas naznačuje, že za tým môžu byť aj strany zamerané na splácanie dlhov vašej 

strany. Už ste ho podali?“ 

Veronika Remišová: „Áno, pripravuje sa. Pripravuje sa trestné oznámenie, ale aj za to, 

pozor, aj za to, že to prekračuje mieru únosnosti. Asistent pána Rašiho, ktorému sme teda 

stopli tie zlaté padáky, tak pravidelne vo svojich videách mi želá smrť, hovorí, nech zhnijem, 

nech skapem, nech a podobné vyjadrenia, čiž. Toto je ten krásny, slušný hlas, je to rovnaká 

žumpa, ako predvádza pán Blaha. Čiže áno, podávame trestné oznámenie.“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický, môžete reagovať.“ 

Ladislav Kamenický: „Pani, pani Remišová, ak chcete kritizovať pána Rašiho, zavolajte si 

ho do relácie a môžete s ním hovoriť, ale ja hovorím úplne jasne, pozrite za.“ 

Veronika Remišová: „Ja som reagovala, ja som reagovala na vaše reči.“ 

Ladislav Kamenický: „Toto, toto je, toto je váš vešiak, je o niečo, je o, o, o, o koľko je lepší 

od tohto vešiaka, ktorý stojí 25 EUR? To je 1 vec. Tento vešiak, tento však stojí 120. Vy ste 

hovorili stále o transparentnosti, treba efektívne využívať verejné financie. Ja keď som bol 

minister financií, ja som si nedovolil a keď som niečo kupoval, tak som si vždycky pozrel, za 

čo sa to dá kúpiť. Ja neviem, prečo by mal byť vešiak za 120EUR, keď môže byť za 25 EUR.“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický, keď dovolíte, opýtam sa, len 1 otázka. Pán Raši je váš 

politický súpútnik z tých čias, čiže aj z tohto pohľadu boli tie veci, ktoré teraz hovorí pani 

Remišová, v poriadku?“ 

Ladislav Kamenický: „Ja sa len opýtam pani Remišovej, že či pani Remišová, máte, máte 

doma sedačku za 8000? Máte doma sedačku za 8-tisíc? Nemáte. Ja som presvedčený, že 

nemáte. Takú by ste si nekúpili.“ 

Moderátorka: „Dobre, aby sme celú reláciu nehovorili o zariadení a nábytkoch, pani 

Remišová, krátka reakcia.“ 

Ladislav Kamenický: „Vždycky boli, hovorili ste o transparentnosti, o tom, že budete 

bojovať proti papalášizmu. Toto je papalášizmus, taký istý papalášizmus, ako to predvádza 

celá táto vláda.“ 

Moderátorka: „Dobre, už ste sa vyjadril, pán Kamenický. Ďakujem, teraz krátka reakcia, 

pani Remišová, a ideme ďalej.“ 

Veronika Remišová: „No vešiaky, keď ešte mávate tými vešiakmi, tak vešiakmi, vešiaky sme 

kúpili prvé, to bolo transparentné verejné obstarávanie. Prihlásilo sa nám, myslím, že 15 

uchádzačov a vždy sme zobrali najnižšiu sumu. Prvýkrát sa prihlásili záujemcovia z, ktorí 

ponúkali za 42 EUR, zobrali sme množstvo, ktoré ponúkali. Momentálne je na trhu nedostatok 

ocele, čiže momentálne v tomto kole sa nám neprihlásil napr. vôbec nikto. Druhá vec, keď vy 

hovoríte niečo o papalášizme, počúvajte, pán Kamenický, toto je naozaj ukážka drzosti. Úrad 

vlády, Úrad vlády, faktúry, pán Šutaj Eštok, faktúry za stoličky 1800.“ 

Ladislav Kamenický: „Povedzte niečo na mňa, povedzte niečo na mňa. Ja by som rád počul 

niečo na mňa.“ 

Veronika Remišová: „Neskáčte, pán, pán Kamenický, skúste sa ovládať, skúste sa ovládať, 

pán Kamenický.“ 

Moderátorka: „Naozaj vecne skúsme to už uzavrieť.“ 

Veronika Remišová: „Skúste sa ovládať. Tzn., že za vašej vlády na Úrad vlády stoličky za 

1.800 EUR 1 stolička. To sú aké stoličky? Vykladané zlatom? Alebo keď hovoríme o nejakom 



netransparentnom, ale ešte raz hovorím, všetko tam ostane, bude na tom sedieť ďalších 10 

ministrov. Ja to, ja si to nezoberiem v škatuli od šampanského. Ešte jedna vec.“ 

Ladislav Kamenický: „Už ste odvolaná vláda, pani ministerka, potrebovali ste to teraz 

nakúpiť, preboha? Ja to nechápem.“ 

Veronika Remišová: „Pán Kamenický, neustále mi skáčete do rečí, ako by ste sa nevedeli 

ovládať.“ 

Ladislav Kamenický: „Ja sa viem ovládať, ja som kľudný.“ 

Veronika Remišová: „Prosím vás, skúste ma nechať dokončiť.“ 

Moderátorka: „Prosím po jednom, pán Kamenický, už ste mali priestor. Pani Remišová, 

naozaj to už, prosím, uzatvorme, ale musíme ísť na ďalšiu tému.“ 

Veronika Remišová: „Určite áno, ale keď pán Kamenický začal, môžeme sa kľudne 

rozprávať o všetkých kauzách. Môžeme sa rozprávať na agrodotácie, agrodotácie na 

betónové plochy a keď budeme hovoriť o cenách potravín. Viete, prečo naši poľnohospodári 

nemajú peniaze? Pretože zlodeji a okresní funkcionári Smeru ako pani Rošková, ktorá bola 

odsúdená, brali dotácie na letiská a na betónové plochy.“ 

Moderátorka: „Dobre, už sa teraz, prosím, nevracajme do minulosti. Budeme hovoriť o 

cenách potravín. Pani Remišová, keď dovolíte.“ 

Ladislav Kamenický: „Nie, pani Remišová, viete, koľko je dotácia?“ 

Veronika Remišová: „A to je strašné.“ 

Ladislav Kamenický: „To letisko, o ktorom hovoríte, to je nejaký, nejaký poľnohospodárske 

letisko, má len 1 ha. Viete, koľko je dotácia na 1 ha, pani Remišová?“ 

Veronika Remišová: „Pán Kamenický, boli to betónové plochy alebo neboli?“ 

Ladislav Kamenický: „Viete, koľko je dotácia na 1 ha pôdy na Slovensku?“ 

Veronika Remišová: „Je odsúdená, je odsúdená, je odsúdená pani Rošková právoplatne?“ 

Ladislav Kamenický: „Neskáčte mi do reči, ja by som chcel položiť otázku.“ 

Moderátorka: „Dobre, prosím, po jednom. Pán Kamenický, nech je to hocikoľko, to 

neznamená, že to bolo v poriadku.“ 

Ladislav Kamenický: „Nie, nie, nie, pani Jančkárová, je to 170 EUR.“ 

Veronika Remišová: „Je odsúdená právoplatne?“ 

Ladislav Kamenický: „Je to do 200 EUR a vy ste tu minuli štátu 33.000 EUR.“ 

Moderátorka: „Dobre, v tomto sa zjavne nezhodnete.“ 

Ladislav Kamenický: „O čom vy tu rozprávate?“ 

Veronika Remišová: „Ktoré ostanú v budovách a ktoré boli transparentne vysúťažené, 

pretože my máme známku najtransparentnejšieho verejného obstarávateľa.“ 

Moderátorka: „Ďakujem a teraz ešte 1 tohto týždňová aktualita. Bývalý člen SaS Martin 

Klus nakoniec stiahol svoju kandidatúru za člena Európskeho dvoru audítorov. Predchádzal 

tomu jeho neúspech vo výbore Európskeho parlamentu, kde nedostal ani 1 hlas. Podľa neho 

však nešlo o kandidáta, ale presun špinavej predvolebnej národnej politiky do Európskeho 

parlamentu, pričom viní svojho bývalého straníckeho šéfa Richarda Sulíka. Ten ho pôvodne 

do funkcie nominoval a potom poslal list viacerým europoslancom výboru, v ktorom písal o 

reputačnom riziku jeho nominácie. A teraz, pani Remišová, je za fiaskom nášho kandidáta 

politika alebo nedostatok kvalifikácie?“ 

Veronika Remišová: „Pán Klus, myslím si, že svoju kandidatúru už stiahol a ponúkol ju, 

ponúkol premiérovi Hegerovi, to je prvá vec. Ale druhá vec, tak keď nejaký vysoký ústavný 

činiteľ slovenský píše iným politikom v Európskej únii na svojho krajana, bývalého, bývalého 

spolustraníka, tak to svedčí o takej, povedala by som, že malosti a podlosti. Čiže mne ten 

prístup pána Sulíka sa mi v tomto vôbec nepáči.“ 

Moderátorka: „Abude teraz výberové konanie na nového kandidáta alebo ako vznikne nová 

nominácia?“ 

Veronika Remišová: „To je v rukách pána Hegera a treba sa spýtať jeho.“ 



Moderátorka: „Pán Kamenický, váš komentár.“ 

Ladislav Kamenický: „Môj komentár. Ja si myslím, že pán Klus urobil obrovskú chybu a 

zbytočne si pokazil kariéru a možno v tej diplomacii niečo znamená, ale v oblasti financií 

neznamená absolútne nič, nemá žiadne finančné vzdelanie, ekonomické vzdelanie a myslím si, 

že, že si /nezrozumiteľné/ a vôbec išiel na takýto post, ja si myslím, že už vtedy, ak bola 

oznámená táto, táto nominácia, tak nemala pani, napríklad pani prezidentka mala povedať 

vláde, že toto nerobte a pohroziť napríklad pánu Hegerovi, aby toto nerobil. To, že to 

následne, ja neviem, či to teda stiahol alebo nestiahol, ja si myslím, je to veľká hanba pre 

Slovenskú republiku. Lebo ja poviem jedno, samozrejme, aj ten výbor, tak jak výbory v 

Národnej rade, je to politický orgán a tak jak pani Remišová teda potvrdila, že pán Sulík teda 

nejak loboval tam, neviem, tak sú tam zástupcovia jednotlivých tých frakcií politických a ten 

kandidát nemusí prejsť, ale pán, pán Klus nemá proste ekonomické vzdelanie, nemá, nemá.“ 

Moderátorka: „Nie je to celkom tak.“ 

Ladislav Kamenický: „Raz videl audítora v živote a nemôže ísť preboha na takýto významný 

post do európskeho dvoru.“ 

Moderátorka: „Aby sme boli korektní, tak ja len dodám, že nie je to síce až tak známe, ale 

pán Klus vysvetľoval, že má sčasti aj to finančné vzdelanie a navyše, že tá funkcia, o ktorú sa 

uchádzal, že v tom dvore audítorov nie sú len audítori, ale aj ľudia, ktorí nemajú skúsenosť so 

samotným auditom, ale majú skúsenosť s fungovaním európskych inštitúcií.“ 

Ladislav Kamenický: „Ja som na tom dvore bol, pani, pani redaktorka. Tam sú skutočne 

zástupcovia, sú tam buď šéfovia kontrolných úradov, bývajú to aj ministri financií, bývajú to 

aj ľudia z národných bánk jednotlivých a pán, pán Klus je od tohto asi tak na, na 10-tisíce míľ 

vzdialený. Čiže myslím, že tá nominácia nebola dobrá.“ 

Moderátorka: „Čiže čo očakávate od premiéra? Má byť nové výberové konanie.“ 

Ladislav Kamenický: „Premiér mal okamžite, nemal vôbec takúto nomináciu navrhnúť. Ja 

si myslím, že pani prezidentka im mala vyhnúť prst, ale neurobila to a zbytočne sme sa 

vystavili hanbe.“ 

Moderátorka: „Amá byť teraz nové výberové konanie?“ 

Ladislav Kamenický: „To ja neviem, to sa musíte opýtať kolegov.“ 

Moderátorka: „Ale váš názor.“ 

Ladislav Kamenický: „No, ten post nie je obsadený možno viac ako rok, čiže je tam 

predchádzajúci člen dvora audítorov a je to na tejto vláde proste, aby dala nejaký návrh. 

Samozrejme, mali by sme tam mať kompetentného zástupcu, ktorý bude kontrolovať, ako sa 

čerpajú eurofondy a auditovať jednotlivé čerpania.“ 

Moderátorka: „Pani Remišová?“ 

Veronika Remišová: „Tak len na doplnenie, zástupca, ktorého ste vy nominovali, takisto 

neprešiel, neprešiel finančným výborom, aby sme boli féroví.“ 

Ladislav Kamenický: „No ale narozdiel od pána Klusa pracoval v NBS, má, má, má 

ekonomické vzdelanie.“ 

Veronika Remišová: „No ale neprešiel, neprešiel finančným výborom, čiže.“ 

Ladislav Kamenický: „To je tá politická vec, o ktorej som hovoril.“ 

Moderátorka: „Dobre, poďme na dianie v parlamente.“ 

Veronika Remišová: „Pán Klus kandidatúru stiahol, takže si myslím, že tá záležitosť je 

uzavretá.“ 

Moderátorka: „Dianie v parlamente začína ohrozovať naše možnosti čerpať financie z 

Plánu obnovy. Ako už odznelo v úvode, parlament neschválil novelu konkurzného zákona, či 

zákon o krajinnom plánovaní a minister školstva najnovšie musel odsunúť aj školský zákon, 

lebo hrozilo, že taktiež neprejde. Nemal preň dostatočnú podporu. SaS by ho zrejme 

nepodporila. Nie je problém v tom, čo hovorí napr. Sme rodina, že s nimi, teda s poslancami, 



s politikmi, s koaličnými alebo niekdajšími koaličnými partnermi nikto o podpore zákonov 

nerokoval?“ 

Veronika Remišová: „Tak v prvom rade je treba povedať, že áno, že v parlamente, v 

parlamente je chaos. Je tam chaos. Poslanci predkladajú rôzne nezmysly hlava-nehlava a 

zároveň dobré veci pre Slovensko nepodporia, čo si myslím, že je veľká škoda. Plán obnovy to 

není Plán obnovy pre túto vládu. Tzn., že keď za to nezahlasuje, či už strana SaS, ale aj iné 

opozičné strany, to nerobia zle vláde, ale robia zle občanom Slovenskej republiky, pretože to 

sú reformy, ktoré Slovensko potrebuje, či už sa rozprávame o napr. o školstve, reforma 

školstva. Konkrétne tento, tento zákon bol veľmi podobný ako zákon, ktorý pripravoval pán 

Gröhling. Navyše ešte bol vylepšený aj s konkrétnymi, s konkrétnymi detailami, ktoré boli 

potrebné na jeho implementáciu. Čiže ten, to, ten prístup opozičných strán, vrátane strany 

SaS, že čím horšie, tým lepšie, čím viac urobíme zle akože vláde, tak škodí jedine občanom 

Slovenskej republiky. Ale späť k Plánu obnovy. Čerpanie Plánu obnovy, aj tu opozícia, to bol 

Smer, ktorý neustále strašil obyvateľov, že Plán obnovy nebude pripravený, nebude riadne 

schválený. Mali sme ho pripravený, schválený medzi prvými krajinami, ak nie prvá krajina v 

Európskej únii. Potom zase strašili, že čerpanie Plánu obnovy mešká. Chceli zvolávať aj 

nejaké mimoriadne schôdze. Nakoniec sme medzi šiestimi najlepšími krajinami v Pláne 

obnovy.“ 

Moderátorka: „No ale sú ešte oblasti, kde meškáme, napr. zdravotníctvo a podobne.“ 

Veronika Remišová: „Ešte dokončím. Máme, na Slovensku pred pár dňami prišla druhá 

platba 700.000.000 EUR. Česká republika má len prvú platbu za sebou. Poľsko, Maďarsko 

nemajú nič. Čiže tzn., že peniaze sa čerpajú a áno, môže, ja verím, že teda na budúcej schôdzi 

bude plán, školská reforma bude schválená a že sa už nebude ďalej odsúvať, ale dovolím si 

povedať, že Plán obnovy, ktorý má pod sebou pán premiér, že tie peniaze nebudú, nebudú 

ohrozené a sa naplnia. Ja to poviem za nás napr., za naše, lebo každý má nejakú časť Plánu 

obnovy. My máme tento rok, máme splniť 4 míľniky v Pláne obnovy. Z tých štyroch míľnikov, 

dnes sme v marci, my máme už splnené 3. Čiže ja nevidím za nás absolútne aký, akýkoľvek 

problém.“ 

Moderátorka: „Sú síce problémy, ale napr. aj Ivan Mikloš povedal, že naozaj nie sme medzi 

tými najhoršími, ale zase zamerajme sa na to, čo treba dohnať, v čom máme rezervy. Pán 

Kamenický, keďže Smer by mohol mať podiel na tej budúcej vláde, vychádzajúc z preferencií, 

nemal by počítať s možnosťou, že by mu tiež prišli vhod tie stámilióny z Plánu obnovy a 

nestalo by preto zvážiť podporu niektorých zákonov, ktoré sú podmienkou čerpania týchto 

zdrojov?“ 

Ladislav Kamenický: „Ďakujem, poprosil by som trošku väčší priestor, opäť, jak má pani 

Remišová. Pani Remišová hovorila o nejakom chaose, ale, pani Remišová, vy ste boli dokonca 

v minulosti vás do politiky priniesol Igor Matovič a boli ste líderka kandidátky OĽaNO. Takže 

a ste ministerka tejto vlády a ten chaos ste tu spôsobili aj vy, pani Remišová. Môžme sa 

rozprávať o tom, o nekompetencii, kompetencii, možno ešte k tomu prídeme. Ale na druhej 

strane vy hovoríte, že čím horšie, tým lepšie, my si želáme. Tak najprv sa musíte pozrieť, ako 

sa schvaľovali tie vaše míľniky o tých zákonoch, o ktorých hovoríte. A vy neobviňujte opozíciu 

z toho, že vy ste si, že vám neprešli zákony, keď vám samotný pán Matovič nezahlasoval za 

tieto zákony. Keď si pozriete pána Kollára, ten tiež nezahlasoval za ten zákon. Keďže tie 

zákony sú proste zlé. To je 1 vec a na druhej strane vlastní vám ich nepodporia a vy chcete, 

aby opozícia za vás vládla a robila rozhodnutia? My vieme, čo máme robiť. Čo sa týka Plánu 

obnovy, takto ešte, čo sa týka prijímania tých zákonov, však si všimnite, za, v Národnej rade v 

poslednej dobe nám neprešlo, vám neprešlo asi 13 zákonov, z trinástich zákonov možno 10. 

Proste a to, to potvrdzuje aj to, čo hovorila strana Smer - sociálna demokracia, že predčasné 

voľby tu mali byť v máji, najneskôr v júni a nie až 30. septembra. To, keď si pozrieme napr. aj 

vyjadrenia napr. kapacít jak je napr. doktor Marek Domin, to je uznávaný právnik, ktorý 



hovorí o tom, že vláda by mala byť v tomto byť čo najzdržanlivejšia a nemala by robiť 

zásadné opatrenia. A čo sa tu deje? Tu sa posielajú stíhačky, ktoré najprv sú šroty, potom 

pošlú na Ukrajinu, vzlietnu, zrazu tie šroty vzlietli, pani, pani Remišová.“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický, keď dovolíte, 1 otázka. /nezrozumiteľné/ nie prosím, prosím, 

teraz ja mám priestor.“ 

Ladislav Kamenický: „Môžem mať priestor ako pani Remišová? K Plánu obnovy sa chcem 

vyjadriť.“ 

Moderátorka: „Áno, budete mať, len 1 doplňujúca otázka. Pán Kamenický, ja som sa pýtala 

na to, že rozumiem, že tá hlavná zodpovednosť je, samozrejme, na dosluhujúcej koalícii a na 

poverenej vláde, aby ten Plán obnovy bol prijatý. To nespochybňujem, ale ja som sa pýtala na 

iné, a to, že tie zákony sa v parlamente dajú aj doplniť, dajú sa aj meniť. Či aspoň Smer 

nemohol vyvinúť iniciatívu v tomto smere a podporiť aspoň to, čo sa dá podporiť, v mene 

toho, aby aj sám možno mohol profitovať z tých peňazí v budúcnosti?“ 

Ladislav Kamenický: „Keby ste ma neprerušili, tak by som to akurát povedal.“ 

Moderátorka: „No ale vy ste išli k stíhačkám, pán Kamenický, čiže, dobre, ale držme sa tejto 

témy.“ 

Ladislav Kamenický: „Dúfam, že sa k tým stíhačkám vrátime. K tomu Plánu obnovy my sme 

od začiatku mali veľké pripomienky. Táto vláda, ten Plán obnovy nebol dobre pripravení. My 

sme kritizovali to, že boli napr. vynechané obce, mestá z tohto Plánu obnovy. Oni sa samé na 

to sťažovali. Veľké podniky, my potrebujeme na Slovensku zabezpečiť, aby nám podniky 

fungovali a nie, aby nám krachovali. Čiže my potrebujeme, aby, aby z takýchto peňazí, lebo aj 

tie podniky trpeli počas covidu a tento plán má slúžiť na nejakú reštrukturalizáciu a 

obnovenie ekonomiky. Tie, to je, prvá, druhá vec. Ďalšia vec do poľnohospodárstva z Plánu 

obnovy nejde ani jedno euro a vidíme, aké je to poľnohospodárstvo dôležité. Budeme sa o tom 

za chvíľu baviť pri tých potravinách. Čiže my máme veľké výhrady. A vy predložíte, vy 

predložíte zlé zákony a potom ich chcete, aby sme vám ich schválili. Plán obnovy, teraz bude 

nejaká revízia zase Plánu obnovy a samozrejme pani Remišová povie, že to, čo oni navrhli, že 

to už musí byť až do konca. S Európskou komisiou vždy sa dá dohodnúť, je určitá flexibilita a 

ja si myslím, že bude treba prehodnotiť aj Plán obnovy v niektorých prioritách a Európska 

komisia vyhovela tejto vláde ako žiadnej. Vy máte najväčšiu flexibilitu v čerpaní aj 

eurofondov aj Plánu obnovy. Menia sa niektoré priority a my budeme žiadať, aby sa tie 

priority zmenili v prospech Slovenskej republiky.“ 

Moderátorka: „Mali ste slušný prístup. Ja len dodám, že člen školského výboru, váš 

stranícky kolega pán Habánik, avizoval, že po doplnení pripomienok je ochotný zahlasovať za 

školský zákon. Čiže to bol 1 z tých príkladov, pán Kamenický. Pani Remišová, chceli ste 

reagovať.“ 

Ladislav Kamenický: „Tak vidíte, je potvrdené, keď kolegovia vidia, že ten niektorý zákon je 

dobre nastavený, tak, my, my sme mnohé veci aj podporili. Čiže nás tu nemôže nikto 

obviňovať, ale my to nevládneme, vládne táto vláda.“ 

Moderátorka: „Pani Remišová.“ 

Veronika Remišová: „Zareagujem na všetko, čo povedal pán Kamenický. Pán Kamenický, 

vy hovoríte o našich podnikoch, že nedbáme na národné záujmy našich veľkých podnikov. Čo 

urobili vaši europoslanci v Európskom parlamente? Však oni hlasovali za zákaz spaľovacích 

motorov spoločne s Progresívnym slovenskom. Tam v tej slonovinovej veži vy tu rozprávate 

na Slovensku ľuďom, ako vy ste za podniky, pracovné miesta a ako vy chcete znižovať ceny a 

vaši poslanci zahlasujú v Europarlamente za zákaz spaľovacích motorov.“ 

Ladislav Kamenický: „Ja som proti zákazu, takže.“ 

Veronika Remišová: „To hlasovali, jasné, to hlasovali vaši europoslanci.“ 

Moderátorka: „Dobre, to už sme ďaleko, pani Remišová.“ 



Veronika Remišová: „Nie, to je veľmi dôležité a ja hovorím, že parlament si vôbec neplní 

svoju funkciu, pretože český parlament sa vyjadril napr. k emisnej norme číslo 7, práve preto, 

že poškodzuje záujmy Českej republiky. Vy nikto sa k niečomu nevyjadril. Vaši poslanci idú 

zakázať spaľovacie motory, čo to bude, neskáčte mi do reči.“ 

Ladislav Kamenický: „Predčasné voľby tridsiateho deviaty, pani Remišová. Už dávno mali 

byť predčasné voľby. Však chaos, hovoríte sama, že to je chaos.“ 

Veronika Remišová: „Neskáčte mi do reči, pán Kamenický.“ 

Moderátorka: „Dobre, prosím, pán Kamenický, budete aj ste mali slušný priestor a aj ho 

budete mať.“ 

Veronika Remišová: „A ja som vám neskákala do reči. Ja vás počúvam veľmi pozorne, pán 

Kamenický a snažím sa reagovať. Tzn., že vy niečo hovoríte, že vám ide o národný záujem. Vy 

sa tu bijete do pŕs. Ešte raz, hlasovali vaši europoslanci za zákaz spaľovacích motorov, čo 

bude znamenať, čo bude čo znamenať? Bude to znamenať to, že auto, ktoré stojí 10 000, bude 

stáť 20 000. To ste, to ste, ešte raz, pán Kamenický.“ 

Moderátorka: „Dobre, uzatváram túto tému. Povedali ste si argument. Ďakujeme. Musíme 

ostať pri Pláne obnovy, pani Remišová, naozaj čas ide rýchlo. Povedali ste si už svoje 

argumenty. Posledná veta, pani Remišová.“ 

Veronika Remišová: „Ja som povedala k jednému argumentu, ktorý povedal pán 

Kamenický. Vy ma vždy prerušíte, pretože mi pán Kamenický začne skákať do reči. Ja to 

nerobím, ja ho počúvam, počujem jeho celý 5-minútový monológ a následne sa snažím 

zareagovať argument po argumente. Čiže vyriešila som podniky. Obce, mestá, on hovorí, že 

obce, mestá nedostávajú peniaze. Obce, mestá, my sme vyrokovali s Európskou komisiou to, 

že budeme, že obce a mestá dostanú preplatené náklady, ktoré mali s migračnou krízou. Spolu 

je to 127.000.000 EUR, ktoré idú obciam a mestám. Je to v podstate veľmi jednoduchá 

revolučná schéma. 1 suma, jedno číslo a obce dostanú preplatené tieto náklady. Od 

samotných obcí sme dostali veľmi pozitívnu väzbu, väzbu. Výzva je otvorená. Len za prvý deň 

sme dostali 50 žiadosti. Eurofondy ste spomínali. Eurofondy, eurofondy, keď sme prichádzali 

do vlády, tak v čerpaní sme boli na poslednom mieste. V roku 2020 nám pán Pellegrini nechal 

čerpanie na poslednom mieste zo všetkých členských krajín Európskej únie. Dnes sme na, 

poskočili o 8 priečok.“ 

Moderátorka: „A na to sa chcem opýtať.“ 

Veronika Remišová: „A v našom regionálnom programe, pardon, v regionálnom programe 

v roku 2020 nebola zazmluvnená, zazmluvnená, pozor, tretina prostriedkov. Dnes my máme 

zazmluvnené zmluvy s prijímateľmi na 120 %. Tzn., že máme viac ako máme disponibilných 

prostriedkov, aby sme si boli istí, že sa vyčerpajú a zároveň máme vyhlásené výzvy na všetky 

projekty. Tzn., zazmluvnenie máme na 120 % a ja som si istá, že tie peniaze sa dostanú k 

obciam a mestám.“ 

Moderátorka: „Ďakujem, tiež ste mali pekný priestor a teraz, pani Remišová, musíme sa 

vrátiť k tomu Plánu obnovy. Stihneme ešte zachrániť to čerpanie peňazí? Pretože tam naozaj 

visia minimálne 2 zákony, ktoré sú s tým späté.“ 

Veronika Remišová: „V médiách sa vytvára priestor, že keď sa nestihne prijať teraz ten 

zákon, tak nám nepríde platba, ale to nie je pravda. Pretože tá platba nepríde nám možno v 

júni, ale príde nám v októbri. To je celý rozdiel medzi, medzi čerpaním z Plánu obnovy a ako 

hovorím, Česká republika má len žiadosť a vyplatenú len jednu platbu. Slovenskej republike 

pred pár dňami prišla druhá žiadosť o platbu v hodnote 700.000.000 EUR. Takže som si istá, 

že všetky peniaze z Plánu obnovy, samozrejme, pokiaľ neprídu po septembri nejakí babráci, 

sa stihne vyčerpať tak, ako sa má vyčerpať. Ešte raz za nás, zo štyroch míľnikov 3 splnené a 

sme v marci na tento rok.“ 



Moderátorka: „Len niektoré zákony musí prejsť polročná lehota, aby sa opäť začalo o nich 

rokovať. Čiže nie je to také jednoduché. Očakávate, že bude sa to prijímať formu napr. 

pozmeňujúceho návrhu k inému zákonu?“ 

Veronika Remišová: „Myslím, že pán premiér rokoval so stranou SaS, pokiaľ ide o školský 

zákon, práve preto bol presunutý. A som si istá, že keď sa vyjasnia nejaké pripomienky, tak 

tento zákon, tento zákon prejde. Ale ešte raz, ja to nehovorím, že smerom k opozícii, že by ste 

mali hlasovať za naše návrhy zákonov, lebo to nie sú zákony pre vládu. To sú jednoducho 

reformy, ktoré potrebuje naše školstvo, ktoré potrebuje naše zdravotníctvo a to nie je tak, že 

keď nezahlasujete, robíte zle vláde. Robíte zle občanom Slovenskej republiky.“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický.“ 

Ladislav Kamenický: „Pani Remišová, vy ste spomínali babrákov. Tak vy ste tí babráci, 

ktorí tu vládnu a ktorí robia tento chaos, ktorí ste tu spôsobili. Vy sa tu tvárite, že na 

Slovensku všetko funguje. Viete, Igor Matovič hovorí, že dobre bude. Ja sa pýtam, bude ešte 

lepšie do toho septembra, pani, pani Remišová, bude ešte lepšie? Ďalšia vec, vy tu spomínate 

mestá a obce. Prepáčte, ja som stretol niekoľkých primátorov a starostov a oni mi hovoria, 

poviem, ako som to dostal, pani Remišová, že kedy nás už zbavíte tej Remišovej? To hovorím, 

ako som dostal. Vy ste zobrali rôznymi tými atómovkami, za ktorý ste aj, ktoré ste aj vy 

podporili, obciam, mestám a obciam asi 560.000.000 EUR. A keď sa pozriete, ja som včera 

čítal článok, kde napr. v Bratislave idú dane z nehnuteľnosti o 131 % nahor. Všetci budú 

platiť vyše dvojnásobok toho, čo platili. Pôjde hore určite poplatky za odvoz odpadu a 

ostatné, ostatné poplatky, pani Remišová. Čiže o čom vy tu hovoríte, že mestá a obce sú 

spokojné? No nie sú spokojné. Ďalšie, keď si pozriete váš Plán obnovy, zoberte si Rázsochy. 

Vy hovoríte opäť o platbách, ktoré dostali, že reformy. Vy prijmete nejaký zákon, ktoré mnohí 

sú není ani dobré, odfajknete si, áno, Brusel vám pošle peniaze, poslal vám posledne 709 000 

000, je to pravda, ale tam sú tých projektov sú červené more. Však nič sa neplní, lebo 1 vec, 

že dostane peniaze, ale vy ste sľúbili, že sa tu budú stavať nemocnice. No kde sú tie 

nemocnice? tie tu ani nebudú. A teraz ešte k tým eurofondom, o ktorých hovoríte. Tak vy ste, z 

V4-rky ste, sme najhorší, to viete, a čo sa týka vyčerpania, pani Remišová, vy viete veľmi 

dobre, vyjadrite sa mi k tomu, lebo stále sa k tomu len vyhýbate. Je, momentálne máme 

vyčerpané eurofondy asi na 65 %, vy možno poviete presnejšie číslo. Nevyčerpaných 5 

miliard. Ja keď som hovoril s ľuďmi, ktorí sú v Bruseli, tak tí mi povedia, že toto nie je možné 

vyčerpať. Zakontrahovanosť nikoho nezaujíma. Zaujíma každého, koľko sa reálne vyčerpá. 

Nám vy hovoríte, že za nás 150 min sa nevyčerpalo. My sme minulé programové obdobie 

dočerpali ne 97,5 %.“ 

Veronika Remišová: „Pozor, nie. Podľa štatistík ministerstva, dostanem sa k tomu, 93 % a 

prepadla miliarda. Dobre? Čiže pozor.“ 

Ladislav Kamenický: „To, no tú miliardu, to, to, to rozprávate v každom jednom. Pošlite mi 

tabuľku, kde, kde, kde. Nechajte, nechajte ma dopovedať.“ 

Veronika Remišová: „Štatistiky, 2 kliky, ministerstva financií. Sedeli ste tam, možno by ste 

mali vedieť.“ 

Ladislav Kamenický: „Vidíte teraz vy mi neslušne skáčete do reči.“ 

Moderátorka: „Pani Remišová, rešpektujme sa navzájom. Pán Kamenický, prosím, uzatvorte 

myšlienku.“ 

Ladislav Kamenický: „Ja chcem len povedať, že vy nás pripravíte o miliardy, pani 

Remišová. Ja viem, že vy už koncom 2023 nebudete, nebudete vo vláde, nebudete, vy ani 

neviete, pod ktorou politickou stranou vlastne vlastne chcete sa udržať v politike, to neviete a 

ste predsedníčka jednej strany, ale na druhej strane nám, my prídeme o miliardy, pani, pani 

Remišová.“ 

Moderátorka: „Dobre. Odznel argument. Teraz, prosím, reagujte, pani Remišová.“ 



Veronika Remišová: „Pán Kamenický, vy, keď nemáte argumenty, tak neustále len urážate, 

urážate a skáčte do rečí.“ 

Moderátorka: „Po jednom, prosím. Naozaj si neskáčme do rečí.“ 

Veronika Remišová: „Teraz by som vás poprosila, nalejte si vodu, dajte si čaj a nechajte ma 

dohovoriť. No, daňový bonus, hovoríte, lebo ste o hovorili o daňovom bonuse a rodinných 

prídavkov. To sú tie, v úvodzovkách, to, čo vy nazývate atómovky. Daňový bonus čo znamená? 

Daňový bonus znamená zníženie dane pracujúcich rodičov a ja to plne podporujem a ja si 

myslím, že pracujúci rodičia by mali mať nižšie dane. To vy si hovoríte sociálna demokracia? 

Vy, čo ste nepodporili ani nižšie dane pre rodičov, ani zvýšené prídavky? Za vašej vlády, za 

vašej vlády rodina s pracujúcimi rodičmi, s dvoma deťmi na základnej škole dostávala 98 

EUR. Za našej vlády od januára 400 EUR.“ 

Moderátorka: „Pani Remišová, nechcem vám skákať do reči, dostanete priestor. Len jednu 

vec na doplnenie, pán Kamenický to hovoril v kontexte, nie, nie, pán Kamenický, teraz 

hovorím ja. Pani Remišová, vy ste dostali otázku, resp. pán Kamenický hovoril v kontexte 

výdavkov samospráv, že hovoril o tom, že mestá a obce musia premietnuť zvýšené výdavky 

napr. do rôznych poplatkov pre občanov. Čiže veľmi jednoduchá otázka pre vás za poverenú 

vládu. Dostanú to tie samosprávy dostatočne kompenzované?“ 

Veronika Remišová: „Samosprávy, samosprávy už dostali kompenzácie na energie. Všetky, 

čo sa týka škôl, škôlok, zariadení sociálnych služieb, dostali kompenzácie na energie. Presné 

čísla tu nemám, ale dostali kompenzácie za energie. Ešte raz, čiže toto je čistá demagógia. 

Druhá vec, neskáčte mi, neskáčte mi do reči.“ 

Ladislav Kamenický: „Ale tak hovorte k veci.“ 

Veronika Remišová: „Neskáčte mi do reči.“ 

Moderátorka: „Prosím, po jednom. Teraz hovorí pani Remišová, potom budete hovoriť vy, 

pán Kamenický, nech sa páči.“ 

Veronika Remišová: „A ešte raz, áno, stojím si za to, že rodičia majú mať vyššie prídavky. 

Vy ste im dávali 26 EUR, my 60. Daňový bonus majú 140 EUR, áno, za tým si stojím. Energie 

im boli kompenzované. Teraz sme im vyrokovali s Európskou komisiou ďalších dodatočných 

127.000.000 EUR pre samosprávy. Druhý bod, Bratislava, zvyšovanie, zvyšovanie platieb. No 

čo sa týka, čo sa týka jednotlivých miest, Bratislava mala vyhradených 800.000.000 EUR na 

električku v tomto programovom období a áno, teraz Bratislava povedala, že to nestihne 

minúť. Tzn., že toto je to nečerpanie. Bola, má, sú zazmluvnené, pripravené peniaze 10 rokov 

a teraz povie žiadateľ, že tak sorry, ja nestihnem minúť 100 000 000 a čo teraz má? Toto je 

konkrétne v operačnom programe pána ministra Doležala. Čiže to čo teraz má minister 

Doležal s tým robiť? 100 000 000, na všetko treba verejné obstarávanie, treba štúdiu atď. 

Eurofondy, ešte raz opakujem. Za vašej vlády Pellegrinimu skrachoval 1 celý operačný 

program v dôsledku škandálov, ktorý bol zameraný na vedu a výskum. Pri tej príležitosti v 

rokoch 2017 a 2018 prepadlo kvôli podvodom 150.000.000 EUR, o ktoré sme nenávratne 

prišli. Doteraz chýbajú našim vedcom a našim univerzitám. Keď hovoríte o predchádzajúcom 

období, ktoré ste manažovali, ale aj vy aj pani Radičová aj predchádzajúce vlády, ktoré 

skončilo v roku 2013, čiže skončilo za vašej vlády, tak to dočerpanie sa nám prepadla na 

korekciách miliarda a nedočerpaná bola pol miliardy. Čiže je to ešte vyššie, miliarda a pol, to 

sú oficiálne štatistiky ministerstva vnútra. Určite vám ich vaši bývalí kolegovia dajú. Tzn., 

nedočerpala sa pol miliardy a korekcie, tzn. chyby a pochybenia, ktoré museli ísť zo štátneho 

rozpočtu, sme museli zaplatiť a pol miliardy z toho boli chyby ministerstiev. Tzn., že to boli 

rôzne, ja neviem, pochybenia vo verejnom obstarávaní alebo zlyhania, ktoré nemohli ísť z 

eurofondov, ale sa museli doplatiť zo štátneho rozpočtu. A teraz sa vrátim ešte aj do tohto.“ 

Ladislav Kamenický: „Nechajte mi priestor. Už dlho rozprávate, pani Remišová. Ja by som 

rád na to zareagoval.“ 



Veronika Remišová: „Nie, nie, pretože vy ma tu obviňujete z rôznych, môžete zareagovať, 

keď dokončím. Čo sa týka teraz tohto, ešte tohto programové obdobia, atómovky, atómovky v 

skutočnosti je to, čo mi po vás zostalo. Napríklad utajený kyber projekt 2 v hodnote 

50.000.000 EUR, kde sme dostali stopercentnú korekciu a tých 50.000.000 EUR musí ísť zo 

štátneho rozpočtu. Chápete?“ 

Moderátorka: „Dobre, /nezrozumiteľné/ lebo pán Kamenický to spomínal.“ 

Veronika Remišová: „Zeurofondov a musíme to platiť štátneho rozpočtu.“ 

Moderátorka: „Rázsochy, pani Remišová, lebo zrejme ich nestihneme, tak koho je to 

zodpovednosť?“ 

Veronika Remišová: „Ja verím, že Rázsochy stihneme. Myslím, že, ale takto, že čo sa týka 

pána ministra Lengvarského, ja som pred trištvrte rokom hovorila, že pán Lengvarský zle 

manažuje Plán obnovy, ale aj výzvy nemocníc. Tzn., že verejné nemocnice dostávali absolútne 

rozporuplné informácie v tom, že či majú alebo nemajú pripravovať projekty. Nebola im 

poskytnutá žiadna, žiadna podpora. A už pred trištvrte rokom som na koaličnej rade 

upozorňovala, že je veľký problém v zdravotníctve.“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický.“ 

Ladislav Kamenický: „Pani Remišová, vy tu, vy, vy ste vo vláde už 3 roky a vy sa stále 

vyhovárate na bývalú vládu. Ja sa pýtam jednoduchú otázku, vy tu stále motáte svoje čísla, ja 

to chápem a chápem aj, prečo to robíte.“ 

Veronika Remišová: „Nie, lebo to sú fakty.“ 

Moderátorka: „Nie, prosím, po jednom teraz.“ 

Ladislav Kamenický: „Programovacie obdobie nám končí tento rok. To je už +3, ten plus 

tretí rok. Tento rok máte, už je marec. Ja sa pýtam, máme nedočerpaných 5 miliárd 

eurofondov. Ja sa pýtam, koľko miliárd nám prepadne kvôli vášmu babráctvu, o ktorom ste 

hovorili? Toto je podstatné. Vy viete, vy viete, vy viete veľmi dobre, že každá 1 vláda, sú tam 

rôzne verejné obstarávania. Na konci sa dočerpajú jednotlivé fondy, ale vám tu chýba stále 5 

miliárd. Vy stále hovoríte, ako keby, ja, keď sa opýtam niekoho z tých ľudí, ktorí s tým pracujú 

aj v tom Bruseli, tak hovoria, to nie je reálne, vy to neviete reálne vyčerpať. To je prvý 

problém. Vy nemáte problém, poviem príklad, táto vláda hovorila, že keď pošleme stíhačky na 

Ukrajinu, čo bolo protiústavné.“ 

Veronika Remišová: „Môžeme odpovedať na eurofondy a následne na stíhačky?“ 

Moderátorka: „Budete o chvíľu. Len prosím naozaj to už uzatvorme, pán Kamenický.“ 

Ladislav Kamenický: „Mali sme dostať 900 000 000, o ktorých pán Kollár hovorí, že pôjdu 

na sociálne programy. Tak žiadnych 900 000 000 nedostaneme a ešte 340 000 000 minieme 

na nejaké vrtuľníky, ktoré sa nedá, ktoré sú bojové a v podstate sú pre, pre námorníctvo 

určené, ktoré vôbec nepotrebuje. Nemáme to v žiadnej bezpečnostnej architektúre. Ďalšia vec, 

340 000 000, my sme hovorili, plnohodnotné dôchodky pre dôchodcov, trinásty dôchodok, 

plnohodnotný 280 000 000. Vy nemáte problém 340 000 000 na vrtuľníky dokonca ešte 

doplatíme, hej, zbavili sme sa stíhačiek protiústavne a nemáte 280 milióonov.“ 

Moderátorka: „Dobre, odznel argument, pán Kamenický, musíme ísť ďalej.“ 

Ladislav Kamenický: „O tých sociálnych veciach, ja vám tu môžem ukázať 2 strany 

sociálnych opatrení, ktoré sme urobili. Vy sa tu, vy len rozprávate, vy tu len rozprávate, čo ste 

si s Matovičom jeho atómovky vymysleli a môžem vám povedať.“ 

Veronika Remišová: „Rodinné prídavky 26 EUR na 60.“ 

Ladislav Kamenický: „Nechajte ma dohovoriť. My sme dali 800 EUR na prvé 3 deti, ktoré 

sa narodia. Dali sme materskú na úroveň čistej mzdy.“ 

Moderátorka: „Dobre, nevracajme sa už k tomu, čo bolo, pán Kamenický. Nadviažem na to, 

čo ste povedali.“ 



Ladislav Kamenický: „Rodičovský príspevok sme zdvihli o 150 EUR a ďalšie a vy dnes 

vraciate veci, čo my sme kedysi zaviedli a dnes sa schválite, že vy idete dávať obedy 

zadarmo.“ 

Moderátorka: „Dobre. Nadviažem na to, čo ste povedali. Pán Kamenický spomenul tú 

vojenskú pomoc Ukrajine a súčasťou je, áno, aj teraz ten zbraňový systém z USA v hodnote, v 

ktorej povedal pán Kamenický, resp. okolo tých 700.000.000 USD a zvyšných 200 000 000 má 

ísť z Európskeho mierového nástroja a napr. váš kolega v niekdajšej dosluhujúcej koalícii pán 

Kollár povedal, že si vie predstaviť, že by tieto zdroje mohli byť použité v súvislosti s vysokou 

infláciou, a to by som rada prešla na túto tému, lebo už máme veľmi málo času a toto našich 

poslucháčov zaujíma pravdepodobne najviac. Pripravuje vláda nejaké opatrenie typu napr. 

zníženia dane z pridanej hodnoty na potraviny, aby zmiernila dosah zdražovania?“ 

Veronika Remišová: „Pani Jančkárová, nehnevajte sa na mňa, ale tuto hovorí demagógiu a 

klame pán Kamenický 5 minút v priamom prenose. Čiže najprv odpoviem na neho a potom sa 

vrátim k téme, ktorú si totálne vymyslel, lebo nikdy sa nemôže obísť relácia bez toho, aby pán 

Kamenický nezačal šíriť, že hoaxy Ukrajina, stíhačky a podobné veci. Čiže najprv.“ 

Ladislav Kamenický: „Aké hoaxy? Šroty odleteli, šroty odleteli na Ukrajinu. Ak hoaxy, o 

čom hovoríte?“ 

Veronika Remišová: „Ticho, prosím vás.“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický, mali ste svoj priestor. Prosím, rešpektujte, pán Kamenický, 

že tu si neskáčeme do rečí, prosím. Pani Remišová má teraz priestor. Ďakujem, že to 

rešpektujete, nech sa páči.“ 

Veronika Remišová: „Ja vám garantujem, pán Kamenický, v mojom operačnom programe, 

tých operačných programov je 11, každý minister je zodpovedný za svoj operačný program, 

kvalita životného prostredia, pán Budaj, doprava, pán Doležal atď. Ja mám na zodpovednosti 

operačný program Integrovaný regionálny operačný program pre obce a mestá, ktorý máme 

uzavreté zmluvy na 120 %, každé jedno euro a 20 % naviac je v zmluvách, čiže momentálne je 

to na plnení tých zmlúv žiadateľov, ale garantujem vám, že urobíme všetko preto, že z tohto 

programu, ktorý ja mám na starosti, neprepadne ani jediné euro preto, že nám neprepadlo 

ani jediné euro za posledné 3 roky, neskáčte mi do reči, narozdiel od vás, narozdiel od vás.“ 

Ladislav Kamenický: „Ja sa pýtam, či ich vyčerpáte? Koľko vám prepadne?“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický, mali ste priestor. Pani Remišová, veľmi krátka otázka. 

Dokážete to vyčerpať? Áno, nie? A ideme na infláciu.“ 

Ladislav Kamenický: „Jednoduchá otázka. Povedzte, vyčerpáte, nevyčerpáte?“ 

Moderátorka: „Pán Kamenický, prosím, neposuňte sa do role moderátora.“ 

Veronika Remišová: „Áno, za svoj operačný program vyčerpám posledné euro. Podporili 

sme 10 000 miest v materských škôlkach. 580 tried sme obnovili. Kvalitná príprava na 

stredných školách, 142 podporených škôl, 556 miest v jasliach, kanalizácie, vody, cesty a bez 

korupcie.“ 

Moderátorka: „V poriadku. Bude nižšia daň na potraviny?“ 

Veronika Remišová: „Čo ste urobili vy? Rošková, dotácia na betónové plochy.“ 

Moderátorka: „Pani Remišová, už sa nevracajme, prosím, do minulosti. Dáma a pán, už 

naozaj uzatvárame reláciu. Musíme končiť. Bude nižšia daň na potraviny? Bude nižšia daň na 

potraviny? Nie, už sa nevracajme, prosím, ani k vojenskému materiálu. Bude nižšia daň na 

potraviny alebo urobí vláda iné kroky, aby zmiernila dosah zdražovania na obyvateľov? 

Pretože máme tu dohodu obchodných reťazcov, i keď tam sa vlastne diskutuje aj o tom, že či 

nehrozí kartelová dohoda reťazcov atď. Ale teraz naozaj obmedzme to len na jednoduchú 

odpoveď na to, že čo urobí vláda, poverená vláda s tými vysokými cenami potravín? Pani 

Remišová.“ 

Veronika Remišová: „Ja vám poviem, čo sme urobili a urobili sme 3 zásadné veci. 

Zastropovali sme ceny energií. To je významný, významná, významný krok v boji proti inflácii. 



Tzn., že na Slovensku máme najnižšie ceny energií, jedny z najnižších cien energií v celej 

Európskej únii. Plyn máme 3× lacnejší ako v Českej republike, elektrinu máme 2× lacnejšiu 

ako v Českej republike. Tzn., energie, to bol prvý krok. Druhý krok, ktorý sme urobili, bola 

práca pre ľudí. Aj z eurofondov sme financovali a podporovali udržanie pracovných miest. 

Dnes máme nezamestnanosť rovnakú ako pred pandémiou. Neprišli sme ani o jediné 

pracovné miesto, narozdiel od, keď riešili finančnú krízu vláda Smeru, kde pridali 150 000 

nových nezamestnaných a hospodárili s dvojnásobným deficitom, ako sme mali minulý rok. A 

tretia vec je pomoc rodinám, tzn. rodinné prídavky stopercentne zvýšené, zvýšený daňový 

bonus, pomoc dôchodcom, štrnástych dôchodkov, trináste dôchodky, mimoriadne dávky, 

zvýšené životné minimum.“ 

Moderátorka: „V poriadku, čiže ďalšie kroky neplánuje vláda podľa tohto, čo hovoríte?“ 

Veronika Remišová: „No takto, že zníženie, potraviny už majú zníženú daň, ale viaceré 

príklady z okolitých členských krajín ukazujú to, že keď znížite daň, len zvýšite zisky 

reťazcov.“ 

Moderátorka: „Ďakujem. Musíme dať priestor pánovi Kamenickému.“ 

Veronika Remišová: „Ale spotrebiteľom to vôbec nepomôže.“ 

Moderátorka: „Končíme. Minúta do konca, pán Kamenický, nech sa páči.“ 

Ladislav Kamenický: „Áno, pani Remišová, je tu raj na zemi. 180 000 dôchodcov sa 

prepadlo do chudoby za vašej vlády. Už pol milióna dôchodcov tu máme v chudobe. Ja 

hovorím, my sme sa o tomto mali začať baviť na začiatku tejto relácie.“ 

Veronika Remišová: „Stále ste hovorili o MiG-och.“ 

Ladislav Kamenický: „My zvolávame na štvrtok 30. marca okrúhly stôl do Národnej rady 

pod, teda pod záštitou podpredsedu Blanára, kde sme prizvali všetkých zástupcov, ktorých sa 

to týka. Sú, je to obchodná inšpekcia, odborári, budú tam výrobcovia potravín, budú tam, 

budú tam, samozrejme, reťazce a chceme navrhnúť určité riešenia, ktoré by pomohli ľuďom v 

tomto marazme, ktorý spôsobila táto vláda. Ja poviem jednu vec. Tie predčasné voľby mali 

byť skôr, lebo dnes je zlé, ale v septembri bude absolútna katastrofa.“ 

Moderátorka: „To už odznelo, pán Kamenický. Ďakujem pekne podpredsedníčke vlády a 

poverenej ministerka investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie, predsedníčke strany 

Za ľudí pani Veronike Remišovej.“ 

Veronika Remišová: „Ďakujem, prajem krásny deň.“ 

Moderátorka: „Mimochodom nechali ste si zaregistrovať nové logo, čo tým vlastne cielite?“ 

Veronika Remišová: „My sme, to sme si zaregistrovali pre prípadné koalície, ale zatiaľ 

chceme, takto, že pri našom rozhodovaní budú dôležité naše hodnoty, tzn. rozumná a 

bezkorupčná politika, ktorú vždy sme presadzovali a presadzujeme.“ 

Moderátorka: „Arovnako tu s nami bol aj pán podpredseda a poslanec strany Smer Ladislav 

Kamenický. Ďakujem pekne.“ 

Ladislav Kamenický: „Ďakujem pekne a pevne verím, že nabudúce sa budeme viac venovať 

problémom ľuďom, ľudí, lebo to je problém celého Slovenska.“ 

Moderátorka: „Závisí to, samozrejme, aj od vás a ešte príjemnú sobotu želajú dramaturg 

Viliam Hrivnák a zo štúdia Marta Jančkárová.“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


